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Wloclawek, dnia 12 pa2dziernika 2020 r.

Pani
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta WocNawek

Odpowiadajqc na Pani interpelacjg migdzysesyjnq w sprawie ujgcia w budzecie Miasta

Woclawek na rok 2021 niezbqdnych inwestycji uprzejmie informujg, ze podzielam opinie o potrzebie

realizacji wnioskowanych inwestycji. Niestety ograniczone mozliwo6ci finansowe na pozwalajq na

zaspokojenie wszystkich potrzeb.

W roku biezqcym na Zawi6lu zostala przebudowana ulica Chelmicka. Aktualnie realizowane jest

zadanie polegajqce na przebudowie ulicy Grodzkiej wraz z infrastrukturq towazyszqcq etap ll i lll.
Zlecona jest takze koncepcja przebudowy ulicy Lipnowskiej. Na odcinku od ulicy Cysterskiej do ulicy

Gorzystej projektowana jest budowa ulicy Suszyckiej, ktorej realizacja jest zaplanowana na przyszly rok.

W zwiqzku z tym dokonczenie budowy ulicy Sasankowej, budowg mostu na rzece Zofiice, budowq ulicy

Krokusowej do polqczenia z ulicq Rozan4 budowg ulicy Herbacianej oraz przebudowq ulicy Obroncow

Wisly 1920 roku zaproponujg do planu budzetu na lata nastqpne.

W miescie chodniki sq remontowane sukcesywnie bez podzialu na poszczegolne osiedla.

Remont chodnika przy ulicy Krgtej 4 zaproponujq do planu rzeczowo-finansowego na przyszly rok.

Aktualnie jest realizowane zadanie pn.: ,,Przebudowa chodnika na moScie stalowym przez

rz. Wislg we Woclawku - chodnik od strony gornej wody". Jest gotowy projekt, a po uzyskaniu

pozwolenia na budowg Gmina Miasto Wociawek przystqpi do wylonienia wykonawcy.

W opinii inspektora nadzoru stan techniczny ulicy LeSnej na calejjej dtugosci piqciu kilometrow,

tj. od ulicy Okrqznej do skrzyzowaniaz ul. Graniczn4 oceniono jako zadowalajqcy. WyjEtek stanowi

odcinek bitumiczny od ul. Okrgznej do Al. Kazimierza Wielkiego, ktorego remont zostanie ujqty w planie

na rok 2022.Odcinek drogi gruntowej od skrzyzowaniaz ul. Granicznqw kierunku Jozefowa przylega

do granicy miasta, ktorej poprawny przebieg jest aktualnie przedmiotem postqpowania wyjasniajqcego

i korygujqcego. Niezwlocznie po zakoriczeniu tego postgpowania planowana jest na przedmiotowym

odcinku inwestycja drogowa, ktora zostanie zrealizowana w trybie ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r.

o szczegolnych zasadach przygotowania irealizacji inwestycji w zakresie drog publicznych (Dz.U.

z 2020 r,, poz, 1363), celem przejgcia od Lasow Pafrstwowych pod pas drogowy nieruchomo6ci

faktycznie zajgtych przez drogq,

Gmina Miasto Woclawek nie ma obecnie mozliwo6ci sfinansowania tak kosztownej inwestycji

jakq jest budowa nowej przeprcwy WzezWis{q. Nie wyklucza to, naturalnie, wnioskowania o pozyskanie

Srodkow zewnqtrznych na ten cel, po wykonaniu innych zamierzonych do realizacji zadan drogowych.

Zaproponujq do planu budzetu na lata nastgpne zarezeruowanie kwoty na dokumentacjq projektowo-

kosztorysowq.
Budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkol nr B jest zaproponowana do planu budzetu na

przyszly rok. Natomiast budowg nowego wejScia do Szkoty Podstawowej nr 2 od strony boiska oraz

ogrodzenia wokolterenu przedmiotowej szkoty zostanie rozwazone w latach nastqpnych.



Jesli chodzi o umieszczenie w budzecie miasta na rok 2021 inwestycji polegajqcej na budowie
nowoczesnej spalarni odpadow komunalnych informujg, iz konkretne dzialania w tej materii
podejmowane sE nieprzenruanie od roku 2019r. W dniu 1B listopada 2019 roku zostalo wystosowane
pismo do Zarzqdu Wojewodztwa Kujawsko-Pomorskiego o wsparcie w procedurze wystqpienia
do wla6ciwego ministra w sprawie zamiaru budowy zakladu termicznego przeksztalcania odpadow.
Z uzyskanej odpowiedzi wynika, i2 podstawq mozliwo6ci wybudowania zakladu termicznego
przeksztalcania odpad6w jest ujqcie inwestycji w ,,Planie gospodarki odpadami wojew6dztwa kujawsko-
pomorskiego na lata 2016-2022 z perspektywq na lata 2023-2028", Zgodnie z opiniq Ministerstwa
Srodowiska w zwiqzkuz30o/o limitem udzialu masy termicznie pzeksztalcanych odpadow komunalnych
oraz odpadow pochodzqcych z przetworzenia odpadow komunalnych w stosunku do wytworzonych
odpadow komunalnych znalezienie sig w ww ,,Planie", o w zwiqzku z tym planowanie kolejnych
inwestycji tego typu bylo niedopuszczalne w tym momencie, Pomimo powyzszego Marszalek
Wojewodztwa Kujawsko-Pomorskiego zobowiqzal sig do przekazania informacji, i2 zglaszana jest
potzeba budowy nowej instalacji. Zlozony zostal rowniez wniosek, zawierajqcy niezbgdne analizy,
o wpis na listq Marszalka Wojewodztwa Kujawsko-Pomorskiego instalacji do termicznego przetwarzania
odpad6w komunalnych. Wszelkie dalsze dzialania mozliwe sq tylko i wylqcznie po uzyskaniu wpisu
na ww liste,

Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta w/m

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr w/m
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